
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/2017
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 22 marca 2017 r.

Przed  formalnym  otwarciem  sesji  wystąpił  Pan  Piotr  Zwoliński  Prezes  Zarządu 
Neuphoria  Spółka  z  o.  o.  Poinformował  radnych i  sołtysów o planowanej  w Miłomłynie 
realizacji  inwestycji  dotyczącej  powstania  Centrum  Badawczo-Rozwojowego 
NEUROSPHERA. Placówka ta pełnić będzie rolę Narodowego Centrum Badań Klinicznych 
Diagnostyki i Terapii Padaczki (treść prezentacji zał. nr 1 do protokołu).

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.05

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 3 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni -   Wiesław Lisek

    Mirosław Ruczyński
        

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXV zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów
4. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

5. Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 2017.
6. Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 

w Miłomłynie za rok 2016.
7. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2016 rok. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

• dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju 
szkolnego

• zmiany Statutu Gminy Miłomłyn
• wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Miłomłyn
• przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2017 roku”
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 

2017-2031
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
10. Wolne wnioski i informacje
11. Zakończenie obrad sesji.

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  został  przyjęty 
jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Radny Grzegorz Walaszczyk poruszył sprawę remontu nawierzchni drogi dojazdowej 
z płyt do budynków gospodarczych w Karnitach, jaki ostatnio przeprowadzono. Jego zdaniem 
i mieszkańców wykonanie robót jest niesolidne. Remontu dokonała grupa remontowa spółki 
PGK,  która  przyjechała  bez  odpowiedniego  sprzętu,  tj.  zagęszczarki,  grabi.  Do  dreny 
znajdującej się pod drogą należałoby wprowadzić kamerę, by sprawdzić jej stan. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy Ryszard  Portka stwierdził,  że  w tym miejscu dokonano 
doraźnego  remontu,  gdyż  stała  tam  woda.  W  przyszłości  zostanie  dokonany  przegląd 
przepustu. 

Sołtys Sołectwa Majdany Wielkie, pani Elżbieta Kucińska zgłosiła, że przecieka dach 
budynku świetlicy wiejskiej w Majdanach Wielkich. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  zajmie  się  tą 
sprawą. 

Adn. pkt 4. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji 

2



inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 4 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 5. Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 
2017.

Kalendarz imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 2017 przedstawił 
Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka.

Kalendarz wg załącznika 
Nr 5 do protokołu.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Radosław  Gross  poddał  pod  głosowanie  wniosek 
o przejęcie przedstawionego kalendarza. 

„Za” przyjęciem kalendarza głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Adn. pkt 6. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Miłomłynie za rok 2016.

Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Miłomłynie za rok 2016 przedstawił kierownik MGOPS, pan Mirosław Rafalski.

Sprawozdanie wg załącznika 
Nr 6 do protokołu.

Radny Franciszek Brzozowski zapytał, czy z roku na rok zmienia się zapotrzebowanie 
na środki z pomocy społecznej. 

Kierownik  MGOPS,  pan  Mirosław  Rafalski  poinformował,  że  w  ubiegłym  roku 
doszło  nowe świadczenie  wychowawcze  i  można  było  zauważyć,  iż  mniej  osób  zaczęło 
korzystać z zasiłków okresowych. Nie wie, czy to jest spowodowane pobieraniem nowego 
świadczenia wychowawczego, czy tym, że więcej osób podjęło pracę przy budowie drogi S 7. 
Okaże się,  jak to będzie  wyglądało w tym roku. W roku bieżącym MGOPS będzie robić 
ocenę zasobów pomocy społecznej i będzie dokonana głębsza analiza.

Radny Grzegorz Walaszczyk zapytał,  czy osoby,  które pobierają z  MGOPS zasiłki 
jednorazowe co miesiąc, są kontrolowane. Zdarza się, że niektórzy powracający z za granicy 
składają wnioski, które są często pozytywnie rozpatrywane.  

Kierownik MGOPS, pan Mirosław Rafalski poinformował, że pracownicy socjalni za 
każdym razem przeprowadzają  wywiad środowiskowy w terenie.  Pracownicy socjalni  nie 
wszystko są w stanie  zweryfikować. Pracownik socjalny za każdym razem jedzie w teren 
i  robi  wywiad  środowiskowy.  Jeżeli  stwierdza,  że  dana  osoba  nie  przebywa  pod  danym 
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adresem, to pomoc nie jest przyznawana.

Adn. pkt 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2016 rok. 

Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2016 rok przedstawiła przewodnicząca GKRPA, pani Bożena 
Kisiel. 

Sprawozdanie wg załącznika 
Nr 7 do protokołu.

Radny Franciszek Brzozowski zapytał, czy są prowadzone arkusze ewaluacji realizacji 
projektów. Chodzi mu o to, czy projekty mają wpływ na młodzież objętą programem. 

Pani Bożena Kisiel  poinformowała, że w ramach Gminnego Programu Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  nie  są  realizowane  projekty  tylko  programy 
profilaktyczne, których ewaluacji nie przeprowadzano. W 2013 r. była dokonana diagnoza, 
która zostanie ponowiona w najbliższym czasie. 

Więcej pytań do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekty  uchwał 
w sprawie:

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju 
szkolnego.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXV/187/2017
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

zmiany Statutu Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
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posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  Statutu  Gminy 
Miłomłyn została podjęta. 

Uchwała Nr XXXV/188/2017
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  lokalu  mieszkalnego 
stanowiącego własność Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie  bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 
stanowiącego własność Gminy Miłomłyn. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży lokalu  mieszkalnego  stanowiącego  własność  Gminy 
Miłomłyn  została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXV/189/2017
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2017 roku”

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2017 roku”.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
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nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn w 2017 roku” została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXV/190/2017
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-
2031. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 została podjęta. 

Uchwała Nr XXXV/191/2017
wg załącznika Nr12 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Następnie zwrócił się z prośbą do Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie proponowanych 
zmian do budżetu.

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk omówiła proponowane zmiany do budżetu 
Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 r. zgodnie z uzasadnieniem. 

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  zmian  w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2017 rok została podjęta. 

Uchwała Nr XXXV/192/2017
wg załącznika Nr 13 do protokołu.

Adn. pkt 9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross  poinformował,  że  odpowiedzi  na 
pytania zostały udzielone w punkcie 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Adn. pkt 10. Wolne wnioski i informacje.

Radna Alina Król stwierdziła, że co jakiś czas wraca sprawa sprzedaży tzw. „Wyspy” 
w Miłomłynie. Zgłosiła wniosek, by przed podjęciem decyzji w tej sprawie radni wybrali się 
w teren w celu obejrzenia tego miejsca, np. po dzisiejszej, bądź następnej sesji. Chce, by Rada 
podjęła  rozważną  decyzję,  dobrą  dla  mieszkańców  oraz  dla  gminy.  Myśli,  że  większość 
radnych nie wie, jak wygląda to miejsce, żeby radni wiedzieli nad czym głosują.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poparł  wniosek  radnej. 
Zaproponował wybranie się w to miejsce po następnej sesji. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że tzw. „Wyspa”, to 
działka zabudowana budynkiem po byłym przedszkolu. W tej chwili sporządzana jest wycena 
tej  nieruchomości.  Nieruchomość  ta  jest  niezagospodarowana  od  14  lat.  Są  chętni  na 
zagospodarowanie tego terenu zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego. Wstępna 
wycena wynosi 300 tys. zł.

Ponadto Burmistrz poinformował, że:
• Został rozstrzygnięty przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków w Miłomłynie. 

Inwestycja  ta  jest  na  kwotę  4.300.000  zł. Wykonawcami  inwestycji  będą  firmy: 
„Przedsiębiorstwo  Inżynieryjno-Budowlane  „PRZEM-GRI”  Sp.  z  o.  o.  z  Olsztyna 
oraz DROZD Centrum Techniki Adam Nowosad z Elbląga.

• Kotłownia w Gimnazjum w Miłomłynie jest na ukończeniu i wkrótce nastąpi odbiór 
inwestycji. 

• Trwają  prace  remontowe  związane  z  modernizacją  nawierzchni  ul.  Potockiego 
w Miłomłynie w kierunku ul. Polnej.  

• Urząd Miasta i Gminy ogłosi zapytanie ofertowe o naprawę ulic: Nadleśnej, Pasłęckiej 
i Kościelnej. 

• PGK  Spółka  z  o.  o.  ogłasza  przetarg  na  modernizację  Stacji  Uzdatniania  Wody 
w Majdanach Wielkich. 

• Gmina przystępuje do wiosennej naprawy nawierzchni dróg i ulic. 

Radna  Zdzisława  Milkowska  poparła  wniosek  radnej  A.  Król  odnośnie  „Wyspy”. 
Chodzi jej o to, żeby gmina zabezpieczyła się i nie popełniła kolejnego błędu sprzedając tę 
nieruchomość. To jest „oczko w głowie”. Dla przykładu podała, że w jednej z poprzednich 
kadencji Rady gmina sprzedała m. in. grunt dla Spółki „Mazurskie Wrota”. Jednak do dnia 
dzisiejszego nic  tam nie powstało,  wycięto jedynie drzewa i  krzewy.  Wiele innych spraw 
dotyczących sprzedaży nieruchomości było nieprzemyślanych, a decyzje o ich zbyciu podjęto 
zbyt pochopnie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że  inwestor budowy 
turbin  wiatrowych w miejscowościach:  Liwa,  Rogowo,  Zalewo i  Boguszewo wycofał  się 
i postępowanie zostało zamknięte przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska.

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  poinformował,  że  dobiega  końca  remont  stacji 
uzdatniania  wody  w  Karnitach.  Badania  wody  wykazały,  że  woda  jest  zdatna  do  picia. 
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Ponadto  zapytał,  czy  planuje  się  naprawę  drogi  łączącej  Karnity  z  powiatem  iławskim, 
biegnącej wzdłuż jeziora Kocioł. 

Radny  Franciszek  Brzozowski  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  Burmistrza 
o  przeanalizowanie  z  Zarządem  Dróg  Powiatowych  sytuacji  na  skrzyżowaniach 
w Miłomłynie i ewentualne postawienie znaku drogowego lub pomalowanie linii  „STOP” 
w  pobliżu  skrzyżowania  ul.  Twardej  z  ul.  Ostródzką  oraz  ul.  Tartacznej  (od  strony 
ul.  Kościelnej)  z  ul.  Pasłęcką.  Jeśli  chodzi  o  to  drugie  skrzyżowanie,  to  ewentualnie 
postawienie  lustra,  które  zwiększyłoby  widoczność  wyjazdu  z  tej  ulicy,  gdyż  zarośla  na 
prywatnej posesji zasłaniają widoczność.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  urząd  wystąpi 
z pismem do właściciela prywatnej posesji o usunięcie tych zakrzaczeń. 

Radny Kazimierz Czarnecki zwrócił się do obecnego na sesji radnego Rady Powiatu 
w  Ostródzie  Stanisława  Brzozowskiego,  że  informował  kiedyś,  iż  nawierzchnia  drogi 
z  Boguszewa  do  Samborowa  będzie  poprawiona.  Obecnie  dziury  na  tej  drodze  są  tak 
głębokie, że nie da się tamtędy przejechać.

Radny Rady Powiatu w Ostródzie Stanisław Brzozowski poinformował, że na sesji 
Rady Powiatu ustalono, że w maju br. droga ta będzie naprawiona poprzez uzupełnienie dziur. 
W listopadzie  tego  roku  będzie  naprawiana  droga  powiatowa  Tarda-Bramka.  Przy  okazji 
radny poprosił o przyjrzenie się budynkowi przy ul. Rynkowej w Miłomłynie, którego stan 
zagraża bezpieczeństwu osób przebywających w pobliżu. Budynek ten jest własnością pana 
Krygiera, obecnie zajęty przez komornika. Interweniował w tej sprawie w powiecie. Dobrze 
by było, żeby ustalić z komornikiem, co ma zamiar zrobić z tym budynkiem. Za około pół 
roku tego budynku nie będzie, gdyż prawdopodobnie zawali się. Do czasu podjęcia czynności 
komorniczych należy to zabezpieczyć. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że sprawa tego budynku 
toczy  się  przynajmniej  od  4  lat.  W  tej  sprawie  jest  prowadzona  korespondencja 
z  komornikiem.  Przetarg  na  sprzedaż  tego  budynku  ogłosi  dopiero  wtedy,  kiedy  gmina 
wskaże mu nabywcę. W przeciwnym razie ogłoszenie przetargu stanowi dla niego koszty. 
Urząd cztery razy zgłaszał sprawę zabezpieczenia budynku do nadzoru budowlanego. 

Radny Rady Powiatu  Stanisław Brzozowski  zasugerował,  żeby nadzór  budowlany 
wydał  pisemną  opinię  o  stanie  tego  budynku,  czy  zagraża  on  bezpieczeństwu  osób 
przebywających w pobliżu, gdyż wtedy jest inna odpowiedzialność. 

Radna  Joanna  Karabinowska  przypomniała,  że  kilka  lat  temu  oczyszczono  drogę 
z  Rogowa do Boguszewa.  Obecnie zaczyna się sezon rowerowy,  oprócz tego,  że wycięto 
drzewa, z tą drogą nic się nie dzieje. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że urząd postara się 
przywrócić przejezdność tej drogi.  

Radny Grzegorz Walaszczyk stwierdził,  że równanie nieutwardzonej drogi Karnity-
Urowo  nic  nie  da.  Nawierzchnię  drogi  należy  utwardzić  bitumicznie.  Droga  ta  była 
kilkakrotnie równana i to nic nie dało. Ponadto dodał, że są również nieprzejezdne dwie drogi 
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łączące Karnity z Dębinką. 

Sołtys  Sołectwa  Dębinka,  pani  Agnieszka  Trojakowska  poinformowała,  że  jedna 
z tych dróg - od mostu w Dębince do Ligowa jest naprawiana. 

Adn. pkt 11. Zakończenie obrad sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku XXXV sesji Rady Miejskiej Przewodniczący 
dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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